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Pensionärsrådet 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

 

Pensionärsrådets sammanträde  
den 4 juni 2018 

 

Ledamöter  

Alexandra Posacki, ordförande SPF Farsta 

Berit Johansson, vice ordförande PRO Sköndal 

Inger Sjöberg  PRO Farsta centrum 

Gun-Britt Dahlberg PRO Farsta strand 

Greta Jönsson SPF Sköndal 

  

  

  

Ersättare  

Bror Palmäng PRO Sköndal 

Christina Johansson SPF Farsta 

Yvonne Algård SPF Sköndal 

Lisbeth Andersson PRO Farsta centrum 

  

 

Frånvarande 

 

Einar Engström PRO Sköndal 

 

Tjänstepersoner 

 

Jonas Wilhelmsson avdelningschef Egen regi 

Linn Ljunglöv sekreterare, 

verksamhetscontroller 

Sara Wrethed § 2 avdelningschef Stadsutveckling 

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Vice ordförande 
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, 

anmälan av protokollet från förra sammanträdet 

Dagordningen godkändes. Protokollet justeras av ordföranden 

och vice ordföranden den 5 juni respektive 7 juni. 

 

Protokollet från rådets sammanträde den 7 maj 2018 anmäldes 

och lades till handlingarna. 

 

§ 2 Dagens gäst: Sara Wrethed, avdelningschef 

Stadsutveckling 

  

Sara Wrethed tillträde sin tjänst i Farsta vid årsskiftet. De senaste 

fem åren arbetade hon som avdelningschef för 

samhällsutveckling i Botkyrka. Det var arbetet på en mer operativ 

nivå snarare än strategisk som lockade Sara till Farsta. 

 

Avdelningens ansvarsområden:  

parkförvaltning/investeringar, stadsmiljö, näringslivsutveckling 

genom dialog (näringslivsråd), utveckling av det lokala 

kulturlivet (föreningsstöd), inköp av kulturevenemang till 

verksamheterna, preventionsarbete (främjande och förebyggande 

arbete exempelvis ANTD och föräldrastöd), tillsyn av folköl och 

tobak, medborgardialog (inom flera områden) och 

synpunktshantering, trygghetsfrågor och öppna mötesplatser 

(parklek, öppen förskola, fritidsgårdar, öppen senior verksamhet). 

 

Avdelningens organisation: 

Avdelningen är ny sedan årsskiftet inom förvaltningen och har 

samlat ihop flera frågor under ett gemensamt tak. 

Tio personer direktrapporterar till avdelningschefen, varav en 

enhetschef för fritid (19 verksamheter). 

Platsutveckling och stadsutveckling är ett kommunalt ansvar som 

också kräver samarbete med flera andra nämnder bland andra 

stadsbyggnadskontoret, trafikkontoret, äldreförvaltningen, andra 

stadsdelsnämnder och idrottsförvaltningen. 
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Gemensamma beröringsområden: 

Det konstateras att det finns flera områden där äldres perspektiv 

behövs för ett lyckat utvecklingsarbete inom avdelningen. Bland 

andra parkfrågor, boendeplaneringsfrågor, säkerhet och trygghet 

alla berör äldre och en dialog  bör inrättas. Sara föreslår att 

pensionärsrådet bjuds in till fokusgrupper kring vissa projekt. 

Rådet ställer sig positiva till förslaget. 

 

Sara svara på ett antal frågor gällande avdelningens verksamhet 

på Tuben och stadsplaneringen i Farsta stadsdel. Rådet önskar 

bjuda in Sara vid ytterligare ett tillfälle för att höra mer om 

pågående stadsbyggnadsplanering. 

 

 

§ 3 Ärenden till nämndsammanträdet den 14 juni 

 

Ärende nr 2: Anmälan av inlämnade medborgarförslag 

Rådet ställer sig bakom förslaget. 

 

 

Ärende nr 8: Avsägelse och fyllnadsval till stadsdelsnämndens 

pensionärsråd. 

Rådet har inga synpunkter på förslagen. 

 

 

Ärende nr 10: Årsrapport 2017 för Farsta stadsdelsnämnd 

Rådet har inga synpunkter. 

 

Ärende nr 11: Uppdragsbeskrivning för stadsdelsnämndernas 

hemtjänst i ordinärt boende 

Rådet ställer sig bakom förslaget. Rådet poängterar vikten av att 

uppdragsbeskrivningen följs av de kommunala 

hemtjänstutförarna. 

 

§ 4 Information från förvaltningen 

 

 Avdelningschef Jonas Wilhelmsson informerar om  

planeringen inför tillbakatagandet av Postiljonen den 1 
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november. Förvaltningen har kontinuerliga möten med 

Attendo inplanerade. En enhetschef finns på plats, Marie 

Kwami, och rekrytering av den andra pågår.  

 

 

§ 5 Genomgång av balanslista 

Rådet gick igenom och uppdaterade balanslistan över frågor, 

besök och liknande – se bilaga. 

 

§ 6 Övriga frågor  

Diskussion om de gällande riktlinjerna för fördelningen av 

föreningsbidrag i stadsdelen. De större organisationerna 

missgynnas eftersom ett bidrag om 50 kronor per medlem upp till 

500 medlemmar beviljas idag. Sara Wrethed tar till sig 

synpunkten. 

 

§ 7 Sammanträdet avslutas 

Ordföranden avslutade sammanträdet. 


